
Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Beste inwoner van  
Leopoldsburg,

ik stel u met veel trots ons derde blad 
van de afdeling voor. In deze editie 
kunt u alles terugvinden over de  
laatste interventies tijdens de ver-
schillende gemeenteraden, maar kunt 
u ook mee nagenieten van de activi-
teiten die onze afdeling organiseerde. 

Zoals gewoonlijk hebben onze 
gemeenteraadsleden het beste van 
zichzelf gegeven op politiek vlak en 
konden we rekenen op heel wat  
vrijwilligers tijdens de andere  
activiteiten. Ik wens u veel leesgenot 
met deze editie en weet dat onze deur 
steeds open staat!

Jammer genoeg hebben we ook 
afscheid moeten nemen van bepaalde 
personen sinds ons laatste schrijven. 
Afscheid nemen van iemand is nooit 
fijn en daarom staan we ook even stil 
bij dit gebeuren.

Dorinda  
Vandecauter 
Voorzitter

In memoriam Odilia Diepvens
Odilia was bestuurslid van bij het ontstaan van de afdeling. Een dame met pit, steeds 
goedlachs en had een warm hart voor Leopoldsburg. Ze zette zich in het bijzonder in 
voor haar leeftijdsgenoten. 

Onze afdeling deelt mee in het verdriet van de familie en vrienden in het heengaan van 
Odilia. Wij wensen hen veel sterkte in deze moeilijke periode.

Een speeltuintje in elke wijk!
Kinderen zijn onze toekomst. Daarom besteden we hier graag extra aandacht aan. 
In onze gemeente komen er steeds nieuwe woonwijken bij, maar zonder speelruimte 
voor de kinderen. 

Op de gemeenteraad van 7 september hebben we daarom  geijverd om op termijn in 
elke wijk van Leopoldsburg een speeltuin te voorzien. Bijkomend vroegen we dat er 
minstens een speeltuig toegankelijk moet zijn voor rolstoelgebruikers en dat er jaarlijks 
ergens een speeltoestel bij moet komen. Uiteraard dienen deze speeltuintjes ook goed 
onderhouden te worden en is extra toezicht vereist!

Volgens het gemeentebestuur  
echter voldoet het huidige 
aanbod aan speeltuinen in de 
gemeente. 

Het punt werd niet ter stem-
ming voorgelegd, maar wordt 
meegenomen naar de volgende 
budgetbespreking door het 
college van burgemeester en 
schepenen.

Wij volgen dit 
zeker verder op!

Diane De Volder 
Fractieleider 
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Een ezel stoot zich geen twee keer aan dezelfde steen 
(maar het gemeentebestuur in Leopoldsburg wel)
Zoals we al enkele keren aanhaalden, blijven wij als  
oppositiepartij op een nagel kloppen als we overtuigd  
zijn van ons gelijk. Dat was het geval voor het thema  
‘huwelijk op verplaatsing’. Dit onderwerp brachten we  
wel tot drie keer toe op de gemeenteraad. De meerderheid 
houdt echter de koppen stijf en weigert pertinent ons  
voorstel te aanvaarden. 

Laten we even teruggaan in de tijd: sinds kort kan je in onze 
gemeente huwen op zon- en feestdagen. Een heel goed voorstel 
lijkt ons, hoewel we de kostprijs veel te hoog vinden. Dat kon 
u reeds lezen in de vorige editie. Dat iedereen zonder meer de 
locatie van zijn trouwerij kan bepalen, daar knelt voor ons het 
schoentje. We denken dat de gemeente best een nominatieve lijst 
met alternatieve locaties vastlegt, zoals elke omliggende gemeen-
te heeft gedaan. We zijn ervan overtuigd dat het ontbreken van 
deze nominatieve lijst tot rechtsonzekerheid kan leiden (en dat 
wil niemand op zijn trouwdag). 

Burgemeester volhardt in de boosheid

Onze bezorgdheid is terecht, want ook het Agentschap Binnen-
lands Bestuur (ABB) bevestigt ons vermoeden. Het stelt voor 
dat de gemeenteraad toch een nominatieve lijst met alternatieve 
locaties vastlegt. De bezorgdheid van het ABB wordt tot drie-
maal toe herhaald. De laatste gemeenteraad hadden we dan ook 
een lijst van alternatieve locaties om te huwen verwacht, maar 

blijkbaar komt deze lijst er toch niet! Onze burgemeester was 
heel duidelijk: er komt geen lijst! Men 
blijft aanvraag per aanvraag bekijken. 
Jammer dat onze constructieve manier 
van oppositie voeren keer op keer in de 
vuilnisbak belandt.

Liesbeth Jannis 
Gemeenteraadslid

Leopoldsburg moet broeksriem aanhalen:  
tijd voor duidelijke prioriteiten

Op de gemeenteraad van september merkten we vanuit onze N-VA-fractie op dat de gemeentelijke financiën zeer zwaar 
onder druk staan. Wij pleiten voor duidelijke prioriteiten.

De burgemeester en de schepen van 
Financiën gaven toe dat we moeilijke 
financiële jaren tegemoet gaan. Na-
tuurlijk speelt de huidige wereldcrisis 
mee. Door de inflatie is de druk op de 
energie-, loon- (60 procent!) en inves-
teringskosten zeer hoog. De “geldkist” 
geraakt daardoor snel leeg. Zo evolu-
eren onze beschikbare geldmiddelen 
van 10 miljoen euro in 2018 naar 3,8 
miljoen euro in 2023. Bovendien gaat 
het van kwaad naar erger. Onze inves-
teringsruimte en ook de liquiditeitspo-
sitie (direct beschikbaar geld) bereiken 
meer en meer het vriespunt.

Voorrang aan het essentiële

Er dienen dus duidelijke prioriteiten 
gesteld te worden. Wij stellen daarom 

voor om voorrang te geven aan essen-
tiële investeringen waar onze burgers 
(jongeren en ouderen) direct iets aan 
hebben. Budgetoverschrijdingen en 
dure prestigeprojecten dienen absoluut 
beheerst en ingeperkt te worden.

Wij vragen het gemeentebestuur om 
zo snel mogelijk 
actie te onder-
nemen in deze 
legislatuur.

Toni Fonteyn 
Gemeenteraadslid

leopoldsburg@n-va.be
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Het nieuwe recyclagepark is er nog lang niet

Ons vertrouwde “oude” park blijft nog een hele tijd actief
Tijdens de gemeenteraad van september en oktober stelden we 
enkele zeer specifieke vragen aan het gemeentebestuur over het 
huidige en geplande nieuwe recyclagepark.

Het nieuwe recyclagepark wordt voor minstens drie tot vier jaar 
uitgesteld. De redenen zijn onder andere de extra problemen met 
de vervuilde bodem en de nood aan een goede ontsluitingsweg. 

Gelukkig maar dat we ons “oud” recyclagepark nog hebben! 
De huidige vergunning loopt nog tot eind 2022. Onze Vlaamse 
minister van Omgeving Zuhal Demir zou mogelijk nog een 
verlenging tot 2027 (!) toestaan.

Gebruiksgemak en toegankelijkheid

Gezien deze lange termijn hebben we aan de bevoegde schepen 
gevraagd om toch te zorgen dat het gebruiksgemak en de  
toegankelijkheid van het bestaande containerpark verbeterd 
zouden worden door enerzijds het afsprakensysteem te  
verbeteren en anderzijds de zone voor het groenafval  
gebruiksvriendelijker te maken. Concreet kunnen er dan nog 
de dag zelf (online) afspraken gemaakt worden. De schepen 
beloofde dat ze dit gingen onderzoeken en implementeren.

Modderige vijver

Door de zone voor het groenafval gebruiksvriendelijker te 
maken, verandert dit bij regenweer niet langer in een modderig 
(vijver)terrein. Ons voorstel: met een minimum aan kosten een 
verhoogde weg aanleggen, op het achterste deel van het huidig 
containerpark, zodat het gedeelte beter bruikbaar en berijdbaar 
wordt.

Wist u dat …

    u welkom bent om ons ook te volgen op Facebook via de link nl-nl.facebook.com/NVALeopoldsburg?

    u ons kunt vinden op onze website: www.n-va.be/leopoldsburg?

    we tijdens onze BBQ zwem- en roeilessen hadden kunnen geven door de regenval?

    het toch nog een groot succes werd (zie artikel in deze uitgave)

    het ledenfeest er weer aankomt?

    u lid kunt worden via volgende link: www.n-va.be/word-lid?

    onze leden regelmatig leuke cadeautjes krijgen?

    we vernomen hebben dat het gemeentebestuur samen met Defensie de rioleringsproblemen in de  
Stadenberglaan nu eindelijk toch gaat aanpakken? Heeft aanpak op de gemeenteraad dan toch nut gehad? 
Namens de bewoners van de Stadenberglaan: hartelijk dank. 

Als dit allemaal ingevuld wordt, geraken 
we ons recycleerbaar afval in Leopoldsburg 
nog vlot en goedkoop kwijt.

Toni Fonteyn 
Gemeenteraadslid

3



Jurgen, stel je zelf eens voor.
“Ik ben Jurgen Vergaert, geboren in de Arteveldestad Gent in 1982. Ik ben beroepsmilitair bij een gevechtseen-
heid in Leopoldsburg sedert 2002, ben woonachtig in het Kamp sinds 2009, getrouwd met Ilse, een Westvlaamse 
pur sang. We hebben samen twee dochters, Lori (11 jaar) en Nel (7 jaar). Ook al komen we beide uit de  
‘Vlaanders’, toch hebben we ons plekje gevonden in Leopoldsburg. We wonen nu aan de Boskant, tussen  
het groen en de rust (en de zwijntjes).”

Wat zijn je politieke ambities?
“Ik wil vooral opkomen voor de sociaal zwakkeren in de maatschappij en was in het Gentse ook al vrijwilliger 
bij Poverello. Vooral voor kinderen die opgroeien in armoede of weinig kansen krijgen, heb ik een zwak. Ook 
wil ik de aandacht vestigen op het onderhoud van de militaire wijk en op de Boskant-wijk in het algemeen.  
Ik wil daar 100 procent voor gaan als de mensen het nodig achten. Als laatste wil ik de band tussen onze  
gemeente en Defensie versterken. Een garnizoengemeente als Leopoldsburg heeft meer in haar mars. Met haar 
rijke geschiedenis, en de nakende transitie van de eenheden, moet meer worden gedaan.”

Wat zijn je andere interesses?
“Ik ben beroepshalve een sporter. Lopen is een van mijn favoriete hobby’s. Daarnaast zit het blauw-witte nog 
altijd in mijn bloed en volg ik KAA Gent nog van dichtbij. Ook al ben ik veel weg voor het werk, ik volg mijn 
twee dochters in hun sportactiviteiten. De jongste doet judo, zoals ik dat zelf 13 jaar gedaan heb en mijn oudste 
dochter doet aan kickboksen op competitief niveau. We hebben onze handen meer dan vol met het rondrijden 
voor de sport. Maar een ‘terraske’ in het Kamp kan altijd.”

Wat brengt de toekomst?
“Hopelijk minder kopzorgen voor iedereen. In deze situatie kunnen we allemaal maar hopen dat de inflatie op 
een normaal peil komt en dat de energieprijzen terug zakken. We moeten er het beste van maken, maar ik kan 
me voorstellen dat bij veel mensen het water aan de lippen staat. Ik kan niet in de toekomst kijken, maar 2023 
kan/zal beterschap brengen.”

Bestuurslid in de kijker: 
Jurgen Vergaert
Elk huis-aan-huisblad stellen we u iemand uit ons 
afdelingsbestuur voor. Deze keer maakt u kennis met 
bestuurslid Jurgen Vergaert.

Jurgen 
Vergaert 

Bestuurslid

www.n-va.be/leopoldsburg 
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Vlaamse feestdag en jaarlijkse BBQ
Sinds de vorige editie van ons huis-aan-huisblad hadden we het genoegen om twee uitzonderlijke activiteiten te organiseren. Als 
eerste lieten we op 10 juli ter ere van de Vlaamse feestdag ons ‘Dagje te vroeg’ doorgaan. Met meer dan 250 aanwezigen mogen we 
deze eerste editie zeker een succes noemen. Alle aanwezigen werden getrakteerd op pannen- of boekweitkoeken met een drankje. 
Kinderen konden naar hartenlust springen op de beschikbare springkastelen of genieten van een rondritje met paard en huifkar. 
Voor de geïnteresseerden werden er ook rondleidingen in het museum MKOK georganiseerd.

Wij plannen om volgend jaar deze actie zeker te herhalen. Iedereen van de gemeente is meer dan welkom.

Overstroomde BBQ

Op 10 september vond onze jaarlijkse BBQ plaats in het MKOK. De weergoden waren ons minder goed ge-
zind. We kregen te maken met een kleine plaatselijke overstroming. Met vereende krachten werd de zaal weer 
droog en proper gemaakt. De aanwezigen hebben dit sportief en goedlachs opgevat. Al snel kon iedereen 
verder genieten van het lekkere vlees en het zelfbereide groentebuffet. Wij willen iedereen zeker bedanken 
voor de aanwezigheid op deze evenementen. 

Op naar volgend jaar!

Bart Vissers
Sinds vier jaar was Bart Vissers ondervoorzitter van de afdeling van Leopoldsburg. 
Recent kreeg hij een mooie professionele aanbieding die hij onmogelijk kon weigeren. 
Omdat beide activiteiten niet combineerbaar zijn, was hij genoodzaakt om zijn functie 
als ondervoorzitter van onze afdeling neer te leggen. Wij danken hem natuurlijk voor 
zijn onvoorwaardelijke inzet en inbreng en wensen hem veel succes in zijn nieuwe job. 
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